
80st Sneekweek 2015 

BESLISSING PC P025 

Partijen: 
Protesterende boot: Pampus 266  
Geprotesteerde boot: Pampus 436 
 
Getuigen:  
Pampus 20 
 
Samenvatting:  
Geen ruimte bij een doorlopende hindernis met aanvaring en schade tot gevolg.  
 
Procedurele zaken: 
Protest geldig. Geprotesteerde niet verschenen, verhoor voortgezet onder toepassing regel 63.3(b) 
 
Vastgestelde Feiten: 
Pampus 266 en Pampus 436 voeren aan-de-wind in de Siebesloot over stuurboord, met overlap, 
Pampus 436 op een afstand van vier meter lijwaarts van Pampus 266. Pampus 266 voer een koers 
evenwijdig aan de schepen die aan hoger wal lagen afgemeerd, op minder dan een meter afstand 
daarvan. Pampus 436 loeft op. Pampus 436 loeft als er nog een meter overlap met de loefwaartse 
boot is tot een afstand van minder dan 20 centimeter. Daarna is er contact; Pampus 436 raakt met 
de achterzijde van zijn romp de Pampus 266. Er is opnieuw contact tussen de boten waarbij de 
Pampus 266 de spiegel raakt van de Pampus 436. Er is zichtbare schade aan de achterzijde van 
de romp aan bakboord en aan de spiegel van Pampus 436. 
 
Conclusies: 
Pampus 436 heeft regel 19.2(b) overtreden door als buitenliggende boot geen ruimte te geven aan 
Pampus 266 als binnenliggende boot tussen hem en de afgemeerde boten die als een 
doorlopende hindernis zijn aan te merken. Pampus overtreedt regel 14 door de aanraking met 
schade tot gevolg niet te voorkomen. De overtredingen van Pampus 436 zijn dermate ernstig dat 
hij daarmee ook de regels van sportiviteit en eerlijk spel en daarmee regel 2 overtreedt. 
Pampus 266 kon de aanraking redelijkerwijs niet voorkomen. 
 
Regels: 
2, 11, 14, 19.2(b), 63.3(b) 
 
Beslissing: 
Pampus 436 DNE in Race 4. 
04-08-2015 20.10 
 
Panel: 
Jos Spijkerman (Vz) & John Borsboom 
 
 


